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ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY NAREW

 

Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się 29 maja 2023 roku w Urzędzie Gminy
Narew.  Posiedzenie  Komisji  rozpoczęło  się  o  godz.  9.00  z  następującym
porządkiem obrad.  

Porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym za 2022 rok oraz ze
sprawozdaniem z przebiegu wykonania budżetu gminy za 2022 rok.

2. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na LII sesję.
3. Sprawy różne.  

Komisje obecne na posiedzeniu: 

1. Komisja Budżetu i Finansów.
2. Komisja Rozwoju Gminy.
3. Komisja Rewizyjna.
4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Na stan 15 radnych obecnych było 12. 
    

 Ad.1.  Zapoznanie  się  ze  sprawozdaniem finansowym za  2022  rok  oraz
sprawozdaniem z przebiegu wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

 Rada  zapoznała  się  ze  sprawozdaniem  finansowym  za  2022  rok  oraz  ze
sprawozdaniem z przebiegu wykonania budżetu gminy za 2022 rok. W sprawie
budżetu uwag nie wniesiono. 

Ad.2. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na LII sesję.

Projekt  uchwały  Rady  Gminy  Narew  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na
działalność Wójta Gminy. Po rozpatrzeniu skargi na działalność Wójta Gminy
Narew, złożonej dnia 23.02.2023 roku o niedopilnowanie pracownika Referatu
Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Narew w sprawie zarzutów zawartych



w  skardze,  Rada  Gminy  Narew  uznaje  skargę  za  zasadną  z  przyczyn
określonych w uzasadnieniu, stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały.

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Narew w
zakresie  wprowadzenia  obszarów  udokumentowanych  złóż  kopalin.  Rada
Gminy Narew jest  przeciwna przystąpieniu  do sporządzenia  zmiany studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Narew w
zakresie wprowadzenia obszarów udokumentowanych złóż kopalin.

Projekt  uchwały  Rady  Gminy  Narew  w  sprawie  zmiany  imienia  Szkoły
Podstawowej  imienia  Generała  Zygmunta  Berlinga  w  Narwi  wchodzącej  w
skład  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Narwi  na  ,,Szkoła  Podstawowa
imienia Arcybiskupa Generała Dywizji Mirona Chodakowskiego”. Rada Gminy
Narew uchwaliła, co następuje: Z dniem 1 września 2023 roku zmianie ulega
nazwa  Szkoły  Podstawowej  imienia  Generała  Zygmunta  Berlinga  w  Narwi
na  ,,Szkoła  Podstawowa  imienia  Arcybiskupa  Generała  Dywizji  Mirona
Chodakowskiego w Narwi”. 

Projekt uchwały Rady Gminy Narew w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
porozumienia  dotyczącego  opracowania  i  wdrożenia  Strategii  II  Partnerstwa
Południowo-Wschodniego Podlasia. Rada z projektem się zapoznała. Uwag nie
zgłoszono. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla
Gminy Narew na lata 2023-2026 z perspektywy do 2023 roku’’. Rada Gminy z
projektem się zapoznała. Uwag nie zgłoszono. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2023 rok oraz w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2026 wraz z
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035. 

Rada zapoznała się ze zmianami w budżecie Gminy Narew na lata 2023 r. oraz z
WPF. Pytań do pani Skarbnik nie wniesiono. W sprawie WPF nie wniesiono
uwag. 

Ad.3. Sprawy różne. 

Rada gminy zapoznała się z pismem z dnia 12 maja 2023 roku od Prezesa OSP
w  Trześciance  w  sprawie  podania  o  przyznanie  dofinansowania  do  zakupu
pompy zanurzeniowej w wysokości 3 tys. zł. Rada Gminy Narew pozytywnie
rozpatrzyła podanie i przyznała OSP w Trześciance dotację w wysokości 3 tys.
zł. 



Wójt  podczas  posiedzenia  komisji  został  zapytany  o  inwestycję  we  wsi
Makówka,  a  mianowicie  kto  jest  właścicielem drogi.  Wójt  odpowiedział,  że
właścicielem  drogi  nie  jest  gmina,  tylko  Skarb  Państwa.  Do  momentu
uregulowania stanu prawnego nie jest możliwe rozpoczęcie inwestycji.

Wójt również został zapytany o wykonanie zadania z funduszu sołeckiego we
wsi  Gradoczno.  Pytanie  brzmiało:  Dlaczego  cała  kwota  funduszu  sołeckiego
została wypłacona wykonawcy? Wójt przyznał, że z funduszu sołeckiego wsi
Gradoczno  zostało  opłacone  wykonanie  chodnika  z  kostki  brukowej  we  wsi
Janowo. Wójt stwierdził, że miał prawo podjąć taką decyzję.

Wnioski: 

1. Wniosek radnych o dalsze odkrzaczanie drogi Saki- Ogrodniki. 
2. Naprawa drogi prowadzącej do Skitu w Odrynkach.
3. Naprawa przepustu we wsi Trześcianka. 
4. Naprawa płytek w środku budynku w szatni piłkarskiej w Narwi.
5. Naprawa chodników w Narwi.
6. Naprawa dróg na osiedlu Tysiąclecia. 
7. Sporządzenie programu rewitalizacji dla Gminy Narew.      

 Przewodnicząca Komisji  Paulina Monach zakończyła posiedzenie Komisji  o
godzinie 15.00 i podziękowała zebranym za udział w posiedzeniu. 

 Na tym protokół zakończono.   

Przewodnicząca Komisji                                                             Protokolant  

    Paulina Monach                                                                   Agnieszka Filipiuk 

                                                 

     

     

     



                



                                                                                                                               

  
                                                                                                                              

    

      

                                                                                                                              


